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Protokół nr V/2024 

z V Sesji Rady Gminy Krzykosy  

z dnia 25 października 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto 25 października 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14.50 tego 

samego dnia. 

 

W Sesji uczestniczyli radni oraz sołtysi wg załączonych list obecności oraz 

 

Pan Andrzej Janicki – Wójt Gminy Krzykosy 

Pani Ewa Tomczak – Sekretarz Gminy 

Pani Jadwiga Kulka – Skarbnik Gminy 

Pan Michał Jankowiak – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Pani Anna Kwaśniewska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  
Pani Joanna Roszyk-Auguścik – p.o. Dyrektora Biblioteki Publicznej Gminy Krzykosy 

Pan Maciej Wojciechowski – mieszkaniec Młodzikowa 

 

 

Porządek V Sesji Rady Gminy Krzykosy 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji. 

4. Informacja o stanie realizacji działań oświatowych. 

5. Informacja Przewodniczącego o działaniach od ostatniej Sesji Rady Gminy. 

6. Informacja Wójta o działaniach od ostatniej Sesji Rady Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzykosy na lata 2024-2031. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Gminy, 

Rolnictwa i Ekologii. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad, na jakich radnym Gminy Krzykosy 

przysługują diety. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody „Marian”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody „Teodor”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sulęcin. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od środków 

transportowych na terenie gminy Krzykosy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Krzykosy 

dla Gminy Zaniemyśl z przeznaczeniem na realizację zadania z zakresu lokalnego 

transportu zbiorowego. 
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17. Składanie interpelacji i zapytań radnych. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Zakończenie Sesji.  

 

Do pkt. 1. 

 

Otwarcia V Sesji dokonał Pan Krzysztof Jankowiak – Przewodniczący Rady Gminy, który 

powitał zebranych w Sali obrad. 

 

Przewodniczący stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi 100% ogółu 

Rady. 
 

Wobec powyższego Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
 

Do pkt. 2. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Nikt ze zgromadzonych nie miał uwag. 

 

Wobec tego Przewodniczący zaproponował wprowadzenie autopoprawki do porządku obrad – 
dodanie punktów:  

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków dowożonych pojazdami 

asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy dla odbiorców usług zbiorowego 

odprowadzenia ścieków realizowanego na terenie Gminy Krzykosy. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – czy państwo Sołtysi wiedzą, o co chodzi? Chodzi o podwyżki! 

Mieszkańcy posiadający szamba będą płacić więcej a mieszkańcom z kanalizacją Gmina będzie 
dopłacać. Jestem przeciwny wprowadzeniu tych uchwał do porządku obrad. 

 
Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki do porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Zimoch 
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Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad i zarządził głosowanie nad porządkiem 

obrad po autopoprawce: 

 
 

Porządek V Sesji Rady Gminy Krzykosy 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji. 

4. Informacja o stanie realizacji działań oświatowych. 

5. Informacja Przewodniczącego o działaniach od ostatniej Sesji Rady Gminy. 

6. Informacja Wójta o działaniach od ostatniej Sesji Rady Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzykosy na lata 2024-2031. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Gminy, 

Rolnictwa i Ekologii. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad, na jakich radnym Gminy Krzykosy 

przysługują diety. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody „Marian”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody „Teodor”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sulęcin. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od środków 
transportowych na terenie gminy Krzykosy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Krzykosy 

dla Gminy Zaniemyśl z przeznaczeniem na realizację zadania z zakresu lokalnego 

transportu zbiorowego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków dowożonych pojazdami 

asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy dla odbiorców usług 

zbiorowego odprowadzenia ścieków realizowanego na terenie Gminy Krzykosy. 

19. Składanie interpelacji i zapytań radnych. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zakończenie Sesji.  

 

Radny Krzysztof Zimoch – dlaczego protokoły zostaną przyjęte dopiero teraz? 

Przewodniczący Rady – powinny być przyjmowane sukcesywnie, od teraz na każdej Sesji 

będzie przyjmowany protokół z poprzedniej. 
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Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch  

 

Do pkt. 3 

 

Przewodniczący poinformował, że Radni otrzymali protokoły z poprzednich Sesji oraz 

zaproponował, aby przyjąć je bez odczytywania. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – uważam, że protokoły nie do końca zgadzają się z rzeczywistością. 

Moje pytania i wątpliwości nie wynikają z niewiedzy i nieuwagi, ale z chęci zapoznania 

obywateli z tym, co się u nas dzieje. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański,  

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 4 

 

Przewodniczący oddał głos Panu Michałowi Jankowiakowi, Dyrektorowi Centrum Usług 
Wspólnych, który przedstawił informację o stanie realizacji działań oświatowych. 

 

Radna Irena Gorzelańczyk-Ryś – w mediach było głośno o Dniu Edukacji Narodowej. Czy nasi 

nauczyciele nie otrzymali żadnych wyróżnień, nagród? 

 

Pan Michał Jankowiak – nagrody zostały przyznane. Wójt przekazał środki Dyrektorom, którzy 

w ramach dysponowania swoim budżetem przyznali nagrody nauczycielom.  

 

Radny Krzysztof Zimoch – jakie to są kwoty? 

 

Pan Michał Jankowiak – nie jestem pewien, kwoty wahają się od kilkuset złotych do 1.000,00-
1.500,00 zł.  
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Do pkt. 5.  

 

Przewodniczący przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej Sesji Rady 
Gminy: w każdy wtorek pełniłem dyżur w Biurze Rady. Ze względu na problemy zdrowotne 

nie uczestniczyłem w żadnych imprezach i spotkaniach, dziękuję za zaproszenia i przepraszam 

za nieobecność. W okresie międzysesyjnym odbywały się Komisje Rady, opowiedzą o nich 

Przewodniczący Komisji w punkcie Wolne głosy i wnioski. 15 października odbyły się 

Komisje Wspólne. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Do pkt. 6 

 

Przewodniczący oddał głos Panu Wójtowi: 5 października uczestniczyłem w obchodach             
5-lecia KGW Borowo połączonych ze świętem Dyni. 6 października odbyły się zawody 

sportowo-pożarnicze oldboyów, w których wystartowało 7 drużyn. Pierwsze miejsce OSP 

Pięczkowo, II – Krzykosy, III - Witowo, IV - Mączniki, V - Orzechowo, VI - Czeszewo, VII -

Miłosław. Spotkaliśmy się z projektantem CPK, a spotkanie dotyczyło rezygnacji ze zjazdu 

z terenu naszej Gminy. Będzie to korzystne dla naszej Gminy. 18 października odbyło się 

spotkanie „Rok z Kulturą” w sali w Witowie. Frekwencja nie dopisała, ale obecni byli 

zadowoleni, a Pan Dyrektor przedstawił ofertę kulturalną w naszej Gminie na kolejny rok. 

2 października nastąpiło otwarcie ofert na modernizację oświetlenia. Na terenie Gminy mamy 

760 lamp, na swoich słupach 78. Kwota całkowita zadania to 1.444.000,00 zł, co na jedną lampę 

daje 1.900,00 zł. Nasze środki w budżecie to 288.000,00 zł. Wpłynęła jedna oferta na wymianę 
lamp na słupach Enei z firmy Enea Oświetlenie na kwotę 1.302.255,81 zł, więc w przeliczeniu 

na lampę jest to kwota 1.909,46 zł. Wkrótce nastąpi podpisanie umowy, a okres gwarancji 

wyniesie 120 miesięcy. Na wymianę na naszych słupach wpłynęły cztery oferty. Oferta nie 

została jeszcze wybrana, jesteśmy na etapie uzupełniania dokumentacji. Według uzgodnień 

z Eneą – nowe lampy mają świecić od 23.00 do 5.00 rano o 30% słabiej, bez wyłączeń w nocy. 

Prace remontowe dachu świetlicy na Wiośnie zostały zakończone. Od 23 października 

uruchomiliśmy punkt konsultacyjny w sprawie „Czystego Powietrza” w Biurze u Pana 

Przewodniczącego w każdą środę w godzinach 9.00-15.00. Punkt jest nieodpłatny dla 

mieszkańców. Zapraszamy do korzystania. Nadal trwają kontrole w zakresie zbiorników 

bezodpływowych, większość mieszkańców się wywiązała. Trwają prace nad przygotowaniem 

wniosku na projekt dotyczący krzewienia kultury wśród mieszkańców, opiewa na sumę ponad 
100.000,00 zł oraz kolejnego wniosku na rozwój i aktywizację społeczności lokalnej na kwotę 

200.000,00 zł. Wczoraj nastąpiło otwarcie ofert na transport i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z terenu naszej Gminy. Wpłynęła jedna oferta na kwotę 2.714.932,86 zł na okres 

2 lat z firmy FBSerwis. W budżecie mamy 2.300.000,00 zł, dlatego chcemy dołożyć w WPF 

brakujące 414.000,00 zł. Wykonawca zastrzega sobie prawo do wybranie Podwykonawcy. 

Umowa jeszcze nie została podpisana. W ubiegłym tygodniu odbyło się spotkanie ws. 

rozbudowy szkoły w Murzynowie Leśnym. Planujemy koncepcję tego projektu przedstawić na 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. W ubiegłym tygodniu rozstrzygnięto 

konkurs Pana Marszałka Województwa pt. „Aktywna wieś wielkopolska”. Miło mi 

poinformować, że sołectwo Murzynowo Leśne zostało nagrodzone, nie wiemy jednak, jaką 
nagrodę otrzyma. Wręczenie nagród odbędzie się w najbliższą niedzielę w Rydzynie. Na galę 

uda się reprezentacja sołectwa – Pani Sołtys, Pan Radny i przedstawiciel Rady Sołeckiej. 

Rozpoczynamy realizację projektu „Archiwum cyfrowe Gminy Krzykosy”. Zachęcamy do 

współpracy. Przekazaliśmy zbiórkę dla powodzian na konto Gminy Stronie Śląskie. 
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Do pkt. 7 

 

Przewodniczący stwierdził, że zmiany w uchwale budżetowej zostały omówione przez Panią 
Skarbnik oraz przedstawił projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr V/37/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2024 rok została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch  

 

 

Do pkt. 8 

 

Przewodniczący stwierdził, że zmiany w WPF zostały omówione przez Panią Skarbnik oraz 

przedstawił projekt uchwały.  

 

Uchwała Nr V/38/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2024-2031 została podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2024-

2031. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch  

 

Do pkt. 9 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 
Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ekologii. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – można wiedzieć, jakie są powody Pani rezygnacji?  

 

Radna Urszula Chojnacka – podjęłam tę decyzję z powodów osobistych. 

 

Uchwała Nr V/39/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ekologii została podjęta. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ekologii. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 10 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad, na jakich radnym 

Gminy Krzykosy przysługują diety. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr V/40/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie ustalenia zasad, na jakich radnym 

Gminy Krzykosy przysługują diety została podjęta. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad, na jakich radnym Gminy Krzykosy przysługują diety. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski, Sławomir 

Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch  

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Urszula Chojnacka 

 

Do pkt. 11 

 

Przewodniczący poinformował, że imię wybrane zostało ku pamięci byłego leśniczego, Pana 

Mariana Sroki. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – czy to ojciec Pana Krzysztofa Sroki? 

 

Przewodniczący Rady – tak. 

 

Następnie Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika 
przyrody „Marian”. 
 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 
Uchwała Nr V/41/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 

„Marian” została podjęta jednogłośnie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody „Marian”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch  

 

Do pkt. 12 
 

Przewodniczący poinformował, że imię zostało wybrane ku pamięci Pana Teodora Bartczaka, 

leśniczego Małoszek. 

 

Następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody „Teodor”. 

 
Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr V/42/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 

„Teodor” została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody „Teodor”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch  

 

Do pkt. 13. 
 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Sulęcin. 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr V/43/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Sulęcin została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sulęcin. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch  
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Do pkt. 14.  
 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został omówiony na Komisjach Wspólnych. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – nasza uchwała liczy 4 strony, jest bardzo szczegółowa. Jest za dużo 

danych. W gminie Nowe Miasto nad Wartą są przejrzyste tabele, można sobie łatwo porównać 

wszystkie stawki. Czy nasza uchwałę można zmodyfikować, sprawić, żeby była bardziej 

czytelna? 
 

Pani Jadwiga Kulka, Skarbnik – można ująć te dane tabelarycznie, pracowaliśmy na Komisjach 

Wspólnych, na przyszłość można to opracować inaczej. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – nie byłem powiadomiony o Komisjach! 
 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
w podatku od środków transportowych na terenie gminy Krzykosy. 

 

Uchwała Nr V/44/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie określenia wysokości stawek 

w podatku od środków transportowych na terenie gminy Krzykosy została podjęta. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych na 

terenie gminy Krzykosy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 15. 
 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – trzeba powiedzieć, że podwyżki są minimalne. 
 

Uchwała Nr V/45/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Z imoch 
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Do pkt. 16 
 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

z budżetu Gminy Krzykosy dla Gminy Zaniemyśl z przeznaczeniem na realizację zadania 

z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – dlaczego udzielamy pomocy Gminie Zaniemyśl? 
 

Przewodniczący Rady – dotyczy to autobusu, który jeździ przez teren naszej Gminy. 
 

Uchwała Nr V/46/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

z budżetu Gminy Krzykosy dla Gminy Zaniemyśl z przeznaczeniem na realizację zadania 

z zakresu lokalnego transportu zbiorowego została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Krzykosy dla Gminy 

Zaniemyśl z przeznaczeniem na realizację zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch  
 

Do pkt. 17 
 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków 

dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – proszę przedstawić szczegóły sołtysom. 
 

Przewodniczący – przeczytam za chwilę projekt uchwały, w którym wszystko jest zawarte. 
 

Przewodniczący przeczytał stosowny projekt uchwały. 
 

Uchwała Nr V/47/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków 

dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków została podjęta. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków dowożonych pojazdami asenizacyjnymi 

do gminnej oczyszczalni ścieków. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański. 

 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Pankowska 
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Do pkt. 18 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy dla 
odbiorców usług zbiorowego odprowadzenia ścieków realizowanego na terenie Gminy 

Krzykosy. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – to nieuszanowanie ludzi z szambami. My za 10m3 płacimy ponad 

300,00 zł. Mieszkańcy posiadający kanalizację płacą dużo mniej a do tego Gmina im dopłaca 

– do każdego 1m3 jest to kwota 1,08 zł. Uważam, że to bardzo nie fair.  

 

Uchwała Nr V/48/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy dla 

odbiorców usług zbiorowego odprowadzenia ścieków realizowanego na terenie Gminy 

Krzykosy została podjęta. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy dla odbiorców usług zbiorowego odprowadzenia 

ścieków realizowanego na terenie Gminy Krzykosy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 19 

 

Nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie Radnego. 

 

Do pkt. 20 Wolne głosy i wnioski. 

 

Radna Urszula Chojnacka przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty – odbyło 
się posiedzenie ws. działalności świetlic wiejskich. Konkluzje – sale są właściwie 

wykorzystywane. Na uznanie zasługuje działalność sołectwa Murzynowo Leśne, które wyszło 

poza swoje najbliższe otoczenie. Najbardziej wykorzystywana sala jest w Sulęcinku. Wymaga 

gruntownego remontu. Ostatni wniosek – współpraca przynosi wymierne efekty. 

 

Radny Karol Tomaszewski przedstawił sprawozdanie z posiedzenia Komisji – kontrola 

wydatków na ochronę przeciwpożarową. Posiedzenie zakończono, ale sprawa będąca 

przedmiotem kontroli jest kontynuowana. 

 

Radny Maciej Roszyk przestawił sprawozdanie z posiedzenia Komisji dotyczącego propozycji 

inwestycyjnych na 2025 rok. Komisja zaakceptowała propozycje Wójta. 
 

Radny Sławomir Koźma przedstawił sprawozdanie z posiedzenia Komisji dotyczącego 

skutków reformy finansów JST oraz analizy propozycji stawek podatków na 2025 rok. 
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Przewodniczący poinformował o złożeniu oświadczeń majątkowych przez kierowników 

jednostek i Dyrektorów szkół. Nie stwierdzono w nich nieprawidłowości. 
 

Następnie Przewodniczący przedstawił pismo Pana Macieja Wojciechowskiego dotyczące 

sprawy sprzedaży działki (stawu) w Młodzikowie. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – Pan ma podstawy prosić nas o zbycie bezprzetargowe. Kwota 

będzie ustalona przez rzeczoznawcę. 
 

Pan Maciej Wojciechowski – kwota ustalona była na poziomie 52.000,00 - 53.000,00 zł. Staw 

istnieje tam od 30 lat, dorybialiśmy go, dbaliśmy o niego. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – czy 25 lat opłacał Pan podatek od tej działki? Mamy teraz sprzedać 

to komuś z Jarocina, ze Środy? Powinniśmy uszanować lokalnego rolnika. Staw jest zadbany, 

nigdy nie jest zarośnięty.  
 

Przewodniczący Rady – sprawa wygląda następująco: w 2018 r. Pan Wojciechowski złożył 

wniosek o zakup. Uchwała o zbyciu została podjęta. Rola Rady tu się kończy. Decyzję o formie 
sprzedaży podejmuje Wójt, czy to będzie przetarg czy nie. Uchwała obowiązuje. Wycena 

została też wykonana. 
 

Wójt – nigdy nie było do końca deklaracji i zgody naszej na tę cenę. Inna zainteresowana osoba 

zrezygnowała z zakupu. Podwyższała ona cenę. Na podstawie obowiązujących przepisów, jeśli 

są inne chętne osoby, możemy dać szansę wszystkim. Stąd decyzja o przetargu. 
 

Pan Maciej Wojciechowski – nie zawsze przetargi były ogłaszane. Dlaczego Wójt nie może 

przychylić się do zakupu przez nas? 
 

Radny Krzysztof Zimoch – może ja znajdę informację o tym przetargu? 
 

Przewodniczący Rady – jeszcze nie jest ogłoszony. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – to skąd inne osoby wiedzą o tym? Mogę zgłosić się do Wójta w tej 

sprawie? 
 

Wójt – jak już wspominałem, każdy może się zgłosić. A z kolei każdy Radny musi dbać 

o budżet Gminy. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – ja nie jestem od pozyskiwania środków. Pozwólmy Panu 

Wojciechowskiemu na zakup tej działki. Poza tym o pomoc w pozyskiwaniu środków możemy 

zwrócić się do Pani Dyrektor Lidera Zielonej Wielkopolski, która zresztą mieszka w naszej wsi.  
 

Przewodniczący Rady – ta Pani pomaga nam wielokrotnie. 
 

Radna Urszula Chojnacka – 19 listopada odbędzie się posiedzenie Komisji Oświaty oraz 

właśnie ta Pani z Lidera, która będzie nas edukować w kwestii pisania wniosków. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – dokończmy sprawę Pana Wojciechowskiego. 

Pan Maciej Wojciechowski – czy jeśli mecenas sprawdzi, że faktycznie posiadam prawo 

pierwokupu, Wójt się przychyli? 

 

Wójt – mecenas nie widzi przeszkód do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego. Pan też 

może stanąć do niego i kupić tę działkę. Musimy dbać o budżet Gminy.  
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Przewodniczący Rady – zamykając temat, będzie ogłoszenie o sprzedaży w trybie 

przetargowym. Jeśli coś się zmieni, Pan Wojciechowski będzie powiadomiony. 
 

Radna Małgorzata Pankowska – co z wnioskiem Tośtoków do budżetu? Proszę o zakup wiaty 
na przystanku przy ul. Klonowej. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – zgłaszałem już problem z krzakami i gałęziami przy drodze 

powiatowej i na skrzyżowaniu DK11. Trzeba zmusić GDDKiA do posprzątania. Wpłynęła do 

mnie prośba o oświetlenie siłowni i placu zabaw. Z Orlikiem się udało, jest pełen. 
 

Pani Maria Grala, Sołtys Pięczkowa – czy mieszkańcy Pięczkowa mogą liczyć na odnowienie 

pomnika Powstańców Wielkopolskich? 
 

Radny Krzysztof Zimoch – spadliśmy o 800 miejsc w Rankingu Gmin. Panie Wójcie, dlaczego? 
 

Wójt – nikt nie jest w stanie wytrzymać takiej sytuacji finansowej. Jeśli przystąpimy do 

kolejnych inwestycji, na pewno wejdziemy znów na górę. Jeśli chodzi o krzaki na DK11 – było 

to zgłoszone, czekamy na reakcję. Przystanki należą do nas, jeśli już sprzątamy, to sprzątamy 

nasze. Odnowienie pomnika – przyjrzymy się tematowi. Wiaty są potrzebne, wkrótce będzie 

kolejna na ul. Szkolnej. Dodam jeszcze, że planujemy zakupić więcej koszy na odpady, Sołtysi 

wskażą nam miejsca do ich ustawienia. 
 

Radny Krzysztof Zimoch – czy przetarg na kanalizację w Krzykosach jest już zakończony? 

Gdzie można znaleźć o tym informację? Wróćmy też do ogłaszania Sesji w lokalnych gazetach. 

Pochwalę jeszcze Wójta – w końcu wiszą flagi na Urzędzie. 
 

Radna Irena Gorzelańczyk-Ryś – jak wygląda sprawa z przystankiem autobusowym 
w Krzykosach? Pasażerowie wciąż muszą uciekać do rowu.  
 

Wójt - już mówiłem o tej sprawie. Pytanie o lokalizację przystanku zostało zadane na zebraniu 

wiejskim we wrześniu, na komisjach, czekam na decyzję, gdzie to ma być dla mieszkańców 

ustawione. Nie było żadnego odzewu. 
 

Przewodniczący Rady – proszę ustalić z Sołtysem miejsce i przystanek zostanie przeniesiony. 
 

Radny Michał Prusak  - dziękuję mieszkańcom Pięczkowa za akcję porządkowania cmentarza 

i wsi. Stawiło się 40 osób, OSP, Stowarzyszenie, mieszkańcy, Rada Cmentarna. 
 

Do pkt. 21 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął V Sesję Rady Gminy Krzykosy. 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy  

 

       Krzysztof Jankowiak 

 

 

Protokołowała: Bernadeta Świerczewska 


